
 

 

Fråga till kommunalrådet för Finans Katrin Stjernfeldt Jammeh  
 

Stadionområdets fortsatta utveckling kopplat till ekonomin. 
 

Under hösten 2023 ställde jag en Fråga kopplat till styrets hållning till lågkonjunkturen och MKBs 
inriktning till denna. Vi Sverigedemokrater hade en önskan om ett offensivt förhållningssätt till 
konjunkturen för att kunna nyttja denna och på så sätt pressa priserna för projekt som ska 
byggas. Din hållning i denna debatt var glädjande nog densamma vilket också har resulterat i att 
det finns rekordmånga anbud kring projekt och priserna har också blivit lägre. 

Nu ligger Stadionområdets fortsatta utveckling i startgroparna viket vi ser med glädje framemot 
att få följa, en frågeställning som dock dyker upp är ekonomin kring utbyggnaden. Ekonomin 
spås vända och med detta kan byggbranschen ta fart vilket efter alla kriser resulterat i ökade 
kostnader och brist på arbetskraft. 

Under denna kris har byggbranschen i princip tvärstannats och först nu har vi kunnat se en 
prisminskning, byggnadsarbetare har sökt sig till andra branscher och den utländska arbetskraften 
som varit överrepresenterad, ser det inte lika attraktivt att jobba i Sverige och har börjat söka sig 
till andra länder med en starkare ekonomi. 

Om det ekonomiska läget i Sverige vänder kommer dessa faktorer påverka byggbranschen så att 
det finns projekt att välja mellan, men dåligt med arbetskraft viket kommer att resultera i högre 
priser, som i sin tur kan påverka såpass mycket att det inte går att får ekonomi i projekten och 
Stadionområdets utveckling är ett sådant projekt som skulle kunna stanna av i sin utbyggnad.  

 

Jag ställer därför följande fråga: 
 

Har Malmö stads styre tagit dessa frågor i beaktan i den fortsatta utvecklingen av Stadionområdet 
så att vi inte riskerar att behöva skjuta projektet på framtiden. 

 

 

Malmö 2024-03-05 

Anders Olin (SD) 
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